
Dagsorden og referat fra bestyrelsesmøde i afdeling 18 Vennesla- og Saloparken 
 

Dato Mandag den 24. juni 2019 
 

Deltager Helle Lassen, Pia Larsen, Githa Steffensen, Tom Møller, Jette Hansen, Mette 
Rishede, Kirsten Boeriis 

Tid 19.00 – 21.00 
 

Fraværende  

Sted Fælleshuset. 
 

Inviteret  
 

 

 

Emne Uddybning af emnet Beslutning Ansvarlig 
 

 
Orientering - fra formanden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Orientering - renovering af 
skure. 
 
 
 
 
Orientering - renovering af 
badeværelser. 

 
Generel orientering omkring afdeling 18 og DOMI 
Bolig. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hvad er status på projektet? 
 
 
 
 
 
Hvad er status på projektet? 
 

 
Ansøgning til dispositionsfond om hjælpe til at dække de 
uforudsete omkostninger vi har haft i forbindelse med 
akut renovering af badeværelser, er blevet behandlet i 
organisationsbestyrelsen og vi fik 50 % af det ønskede 
beløb.  
 
Afdelingen har fremsendt brev til DOMI Bolig vedr. 
efterbetaling af husleje på servicebygning, hvor det viser 
sig, at DOMI Bolig kun har betalt kr.: 19.000, - årligt i leje. 
 
Fra 2020 er huslejeindtægten på servicebygningen kr.: 
125.000 årligt.  
 
Afdelingen efterbetales kr.: 106.000, - for årene 2015, 
2016, 2017 og 2018 – i alt 424.000, -  
 
 
Afdelingsbestyrelsen er i samarbejde med DOMI Bolig 
ved at lægge sidste hånd på ”Projekt renovering af skure” 
Projektet præsenteres på afdelingsmødet den 9. 
september. 
 
 
Afdelingsbestyrelsen arbejder sammen med DOMI Bolig 
om at finde en løsning på problematikken omkring 

 
Kirsten 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Helle, Tom, 
Kirsten. 
 
 
 
 
Helle, Tom, 
Kirsten. 



 
 
 
 
 
Budgetmøde. 
 
 
 
 
 
Afdelingsmødet 9/9-2019 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Eventuelt 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Hvad har vi fået ud af vores budgetmøder/økonomi på 
langtidsplanlægning? 
 
 
 
 
Planlægning af mødet. 
 
 
 
 

renovering af badeværelser i alle vores boliger, inden for 
en overskuelig tidshorisont. Projektet forventes, 
præsenteret på afdelingsmødet den 9. september.  
 
 
Bestyrelsen har været til 2 budgetmøder hos DOMI Bolig, 
hvor vi bl.a. har debatteret renovering af skure og 
badeværelser. Samtidig har vi tilrettet vores D/V plan, så 
den er ”up to date”.  
 
 
Vi forventer at mødet starter kl. 17.30 med præsentation 
af ”Projekt renovering af badeværelser”. Omkring kl. 18 
serveres der smørrebrød og vi går i gang med 
afdelingsmødet. 
 
Tom, Pia og Githa er på valg, - alle ønsker genvalg til 
bestyrelsen. 
 
Mette og Jette ønsker genvalg som suppleanter. 
 
Afdelingsbestyrelsen anbefaler, at det er Tom, Mette og 
Pia der er delegeret på repræsentantskabet, - naturligvis 
er det kun en mulighed, hvis de vælges til bestyrelsen og 
som suppleant. 
 
Dirigent på mødet bliver Michael Sørensen  
 
 
Kurser: 
Der er sat penge af til kurser for afdelingsbestyrelsens 
medlemmer i 2020.  
 
Jette:  
Vi har en uoverensstemmelse mellem vores husdyr- og 
ordensreglement, som vi skal have rettet.  
 
Kirsten:  
Vi skal have tjekket op på vores havereglement 
Det skal fremgå af havereglement, hvordan en have skal 
afleveres. 

 
 
 
 
 
Helle, Tom. 
 
 
 
 
 
Alle 



 
Mette:  
Deltog i generalforsamling i Fjernvarmeværket og blev 
valgt som suppleant til bestyrelsen. 
 
Pia:  
Flyt skilt ved Saloparken fra venstre til højre side. Det står 
uhensigtsmæssigt. Kirsten kontakter Driftsafdelingen 
herom. 
 
Pia: 
Der mangler stadig at blive malet striber på 
parkeringspladsen i Saloparken. Kirsten undersøger og 
vender tilbage. 
 
Pia:  
Græs på skråning fra 164 – 170, hvem klipper det? 
Kirsten undersøger og vender tilbage, 
 
Kirsten:  
Flere i afdelingen er udfordret af myrer både ude og inde. 
Det anbefales at rettes henvendelse til Service 
afdelingen. 
 

 


